
            Protokół Nr LI/2010                       
z XLII Sesji Rady Gminy Celestynów 

z dnia 23 sierpnia 2010 roku 
 
W sesji udział wzięli: 

 Radni Rady Gminy Celestynów                 -              według załączonej listy obecności 
 Wójt Gminy Celestynów                             -              Stefan Traczyk 
 Zastępca Wójta Gminy Celestynów           -              Sławomir Dąbrowski 
 Skarbnik Gminy                                          -                  Agnieszka Kurek                                                    
 Sołtysi                                                         -        wg załączonej listy obecności 
 Inne osoby zaproszone. 

 
Przewodniczący Rady  -  Bogdan Wójcik   -  dokonał otwarcia sesji, powitał radnych oraz 
zaproszonych gości. Stwierdził, iŜ na sali znajduje się 9 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  
do podejmowania  przez Radę Gminy  prawomocnych uchwał.  Następnie odczytał proponowany  
porządek obrad.  
 
 Proponowany porz ądek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów: 
 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 
2. Interpelacje i zapytania radnych. 
3. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 
  

    1) dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 1,    
   2) zmiany uchwały Nr 316/10 Rady Gminy Celestynów z dnia 12 lipca 2010 roku w 

sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu Gminy 
Celestynów za I półrocze, 

   3) utworzenia oddziałów dwujęzycznych w Gimnazjum im. por. J. Czumy ,,Skrytego” 
wchodzącym w skład Zespołu Szkół w Celestynowie ul.Św. Kazimierza 55 oraz zmiany 
nazwy gimnazjum. 

     4) rozłoŜenia na raty naleŜności pienięŜnej i umorzenia odsetek ustawowych, 
     5) zatwierdzenia projektu Nr KL/08401/10/7.3 ,,Letnia Akademia Dziecka w 

Celestynowie! Program przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu dzieci z wiejskiej 
Gminy Celestynów”, 

   6) zatwierdzenia projektu Nr KL/08403/10/7.3 ,,Celestynowska Akademia Tańca! 
Innowacyjny program aktywnego przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu dzieci i 
młodzieŜy w Gminie Celestynów” 

    7) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 1, 
   8) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 2, 
 9) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 3, 
    10) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 4, 
    11) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 5, 
     12) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 6, 
     13) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 7, 
    14) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 8, 
    15) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 9, 
    16)  nadania nazwy ulicy, projekt Nr 10, 
     17)  nadania nazwy ulicy, projekt Nr 11, 
     18) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 12, 
     19) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 13, 
     20) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 14, 
      21) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 15, 
     22) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 16, 
     23)  nadania nazwy ulicy, projekt Nr 17, 
    24) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i punktów przedszkolnych, dla których 

organem prowadzącym jest gmina Celestynów. 



5.    Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja. 
6.    Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja. 
7.    Sprawy róŜne. 
8.    Wnioski i oświadczenia radnych. 
9.    Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Sesji. 
10.  Zamknięcie obrad. 
 
Zastępca Wójta Sławomir D ąbrowski wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie na 2010 rok (projekt Nr 2). 
 
Wniosek  został przyjęty. Projekt został umieszczony w porządku obrad. 
 
Zastępca Wójta Sławomir D ąbrowski  wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie na 2010 rok (projekt Nr 3). Projekt ten przesuwa 
środki pierwotnie przeznaczone na powstanie liceum ogólnokształcącego na powstanie nowej 
klasy w gimnazjum w Zespole Szkół. 
 
Wniosek  został przyjęty. Projekt został umieszczony w porządku obrad. 
 
Wójt Stefan Traczyk powiedział, Ŝe na ostatniej Sesji Radni odrzucili projekt uchwały, który 
zasugerowała Regionalna Izba Obrachunkowa w sprawie środków sołeckich. Zdaniem Wójta było 
to prawidłowe posunięcie, poniewaŜ decyzja Regionalnej Izby Obrachunkowej stoi w sprzeczności 
z rozstrzygnięciami sądów administracyjnych południowej Polski. W związku z tym Sekretarz 
przygotował projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego na uchwałę Nr 158K/10 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie z dnia 21 lipca 2010 roku. To rozstrzygnięcie nadzorcze wpłynęło do Urzędu w dniu 27 
lipca a zgodnie z prawem w ciągu 30 dni moŜna złoŜyć pozew do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego. Wójt wnioskował o wprowadzenie tego projektu uchwały w pkt 4, ppkt 25. 
 
Wniosek został odrzucony. 
 
Radny Piotr Rosłoniec wnioskował w imieniu Komisji Finansów i Inwestycji o zdjęcie z porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie rozłoŜenia na raty naleŜności pienięŜnej i umorzenia odsetek 
ustawowych. Chodzi o umorzenie pieniędzy, które jest winna Gminie wdowa po nieŜyjącym Panu 
Piaseckim, byłym naczelniku Gminy Celestynów. Z nieznanych przyczyn do dnia  dzisiejszego 
sprawa nie została rozwiązana. Rada podejmowała w tej sprawie stanowisko oraz kilka miesięcy 
temu Rada podjęła uchwałę w sprawie umorzenia tego typu naleŜności. Uchwała ta nie weszła w 
Ŝycie, gdyŜ nie została jeszzce opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Mazowieckiego. 
 
Zastępca Wójta Sławomir D ąbrowski w imieniu Sekretarza przekazał informację, Ŝe uchwała nie 
weszła jeszcze w Ŝycie, gdyŜ nastąpiła zmiana zasad publikacji uchwał w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Mazowieckiego i wymagany był podpis elektroniczny Przewodniczącego Rady. 
Tylko w ten sposób od tej pory uchwały będą publikowane. Udało się sfinalizować sprawę podpisu 
w dniu 27 lipca i uchwała została wysłana do publikacji w dniu 10 sierpnia. 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik powiedział, Ŝe dla niego niezrozumiałe jest, Ŝe 
przygotowuje się w duŜym pośpiechu projekt uchwały, który ma umorzyć osobie, która proces 
przegrała jedynie odsetki, które wynoszą około 30 000 zł, natomiast kapitał zasadniczy ponad 70 
000 zł nadal osoba ta miałaby spłacić. Mając wiedzę, Ŝe nowa uchwała o umorzeniach, która daje 
moŜliwość umorzenia równieŜ zobowiązań wynikających z zasądzonych wyroków sądowych nie 
weszła jeszcze w Ŝycie a jest kwestią czasu, Ŝe tak się stanie,  przygotowuje się w pośpiechu 
projekt uchwały, który powołuje się na uchwałę  sprzed czterech lat.  
 
Wniosek został przyjęty.  
 
Radny Piotr Rosłoniec wnioskował, aby punkt udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania 



był po rozpatrzeniu uchwał. 
 
Wniosek  został przyjęty.  
 

Porządek obrad po zmianach:  
 
2. Interpelacje i zapytania radnych. 
3. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 
  

    1) dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 1,    
     2) dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 2,    
    3) dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 3,    
   4) zmiany uchwały Nr 316/10 Rady Gminy Celestynów z dnia 12 lipca 2010 roku w 

sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu Gminy 
Celestynów za I półrocze, 

   5) utworzenia oddziałów dwujęzycznych w Gimnazjum im. por. J. Czumy ,,Skrytego” 
wchodzącym w skład Zespołu Szkół w Celestynowie ul.Św. Kazimierza 55 oraz zmiany 
nazwy gimnazjum. 

    6) zatwierdzenia projektu Nr KL/08401/10/7.3 ,,Letnia Akademia Dziecka w 
Celestynowie! Program przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu dzieci z wiejskiej 
Gminy Celestynów”, 

   7) zatwierdzenia projektu Nr KL/08403/10/7.3 ,,Celestynowska Akademia Tańca! 
Innowacyjny program aktywnego przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu dzieci i 
młodzieŜy w Gminie Celestynów” 

    8) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 1, 
   9) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 2, 
 10) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 3, 
    11) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 4, 
    12) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 5, 
     13) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 6, 
     14) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 7, 
    15) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 8, 
    16) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 9, 
    17)  nadania nazwy ulicy, projekt Nr 10, 
     18)  nadania nazwy ulicy, projekt Nr 11, 
     19) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 12, 
     20) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 13, 
     21) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 14, 
      22) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 15, 
     23) nadania nazwy ulicy, projekt Nr 16, 
     24)  nadania nazwy ulicy, projekt Nr 17, 
    25) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i punktów przedszkolnych, dla których 

organem prowadzącym jest gmina Celestynów. 
 4. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

5.    Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja. 
6.    Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja. 
7.    Sprawy róŜne. 
8.    Wnioski i oświadczenia radnych. 
9.    Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Sesji. 
10.  Zamknięcie obrad. 
 
Porządek obrad został przyj ęty jednogło śnie. 
 
Ad.pkt 2.  
Interpelacje Radnej Anny Rosłaniec: 
 

1. Na zebraniu w StraŜy PoŜarnej w Celestynowie, które odbyło się w czwartek, pracownik 



Urzędu gminy poinformował, Ŝe są projekty kanalizacji w Starej Wsi i Dąbrówce, natomiast 
miejscowości te nie zostaną podłączone do sieci kanalizacyjnej dopóki gmina nie rozwiąŜe 
probelmu zrzutu ścieków poprzez budowę oczyszczalni ścieków. Czy prawdą jest to co 
powiedział pracownik referatu inwestycji? 

2. Czy Wójt planuje przed nadejściem zimy zająć się remontem nawierzchni ulic w 
Dąbrówce? 

Interpelacje Radnej Teresy Strze Ŝysz: 
 

1. Kiedy będzie usunięty przystanek autobusowy, który został zniszczony po nawałnicy ponad 
trzy tygodnie temu. 

 
Interpelacje Radnego Piotra Rosło ńca: 
 

1. Na ostanim posiedzeniu Komisji Finansów i Inwestycji była poruszana sprawa budowy 
nowego parkingu naprzeciwko Urzędu Gminy. Ta inwestycja nie była zaplanowana w 
budŜecie. Z informacji uzyskanych od pracowników wynika, Ŝe zadanie to zostało 
zrealizowane z remontu dróg. Koszt jest 40 000 zł. Kiedy Wójt powiadomi mieszkańców o 
tym, Ŝe ich drogi nie są remontowane ze względu na to, Ŝe Wójt postanowił zrobić 
inwestycję na kwotę 40 000 zł, której nie ma w budŜecie. 

2. Na budowę dróg po kanalizacji w Celestynowie Rada Gminy zagwarantowała 200 tys zł, 
wpisała ulicę Poniatowskiego i ul. Szkolną w Celestynowie. W tym zadaniu zrealizowano 
ulicę Poniatowskiego na prawie 150 tys. zł. Natomiast zamiast ulicy Szkolnej Wójt wykonał 
projekt remontu ul.Wrzosowej na 13 000 zł i umowę na wykonanie projektu ul.Kościuszki – 
28 000 zł. Ponad 40 000 zł kosztowały same projekty.  

 
Interpelacje Radnej Doroty Nowak:  
 

1. Dlaczego w gminie Celestynów jeśli nie ma światła to równieŜ nie ma wody. 
2. Co z końcówkami kanalizacji w Celestynowie? 

 
Interpelacje Radnego Stanisława Pindary: 
 

1. Czy Wójt otrzymał pismo od Mazowieckiej Spółki Gazowej odnośnie budowy sieci 
gazowej? Czy Wójt wystosowywał jakieś pismo do tej spółki? 

2. Kiedy będzie remontowana ulica Sosnowa, na którą było przyznane 7 tys zł na 
wykopanie rowu. 

3. Kiedy rozpocznie się remont ulicy Prusa. 
 
Intereplacje Radnego Tadeusza Floria ńczyka: 
 

1. Jak w gminie będzie przebiegać segregacja odpadów? 
 
Intereplacje Radnego Roberta Wicika: 
 

1. Czy ktokolwiek występował do Gminy Celestynów w celu zaciągnięcia opinii w sprawie 
 zwiększenia limitu na wysypisku śmieci w Świerku? 

2. Co się dzieje w sprawie drogi dojazdowej do wysypiska? 
 
Intereplacje Radnego Witolda Kwiatkowskiego: 
 

1. Proszę o przedstawienie stanu prac remontowych w placówkach oświatowych na 
terenie gminy Celestynów a zwłaszcza remontu przedszkola w Celestynowie 

2. W jaki sposób mieszkańcy Celestynowa zostali powiadomieni o zasadach 
uczestnictwa w realizacji inwestycji budowy kanalizacji. W jakiej formule będzie się 
to odbywać. 

                  3. Czy jest zaplanowany harmonogram rzeczowy realizacji tej inwestycji? 
 



Interpelacje Radnego Bogdana Wójcika: 
 

1. W minionym tygodniu wspólnota gruntowa wsi ZabieŜki otrzymała kolejne pismo od 
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w sprawie realizacji cmentarza w 
ZabieŜkach.Czy Wójt planuje ogłosić ponownie zapytanie ofertowe o usługę polegającą na 
sporządzeniu inwentaryzacji architektoniczno – budowlanej wraz z oceną techniczną oraz 
inwentaryzacji geodezyjnej powykonawczej cmentarza w ZabieŜkach do czego w imieniu 
Urzędu zobowiązał się w sierpniu 2009 roku Sekretarz Gminy. 

2. Czy po ewentualnym wyłonieniu wykonawcy wyŜej wymienionego zadania Wójt planuje 
jeszcze w tym roku zaproponować Radzie przesunięcia w budŜecie pozwalające na 
wykonanie tego zadania? 

3. Kiedy w sołectwie ZabieŜki zostanie wykonany remont drogi do cmentarza? Kiedy zostaną 
zakupione i zamontowane spowalniacze na ulicy Akacjowej? 

 
Ad.pkt.3.ppkt 1  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w 
bud Ŝecie gminy Celestynów, projekt Nr 1. 
 
Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, Ŝe zmiany umieszczone w uchwale są wynikiem uchwały 
Nr 160 Kolegium RIO w Warszawie z dnia 21 lipca 2010 roku w sprawie wszczęcia postępowania 
nadzorczego wobec uchwały Nr 310/10 Rady Gminy Celestynów z dnia 10 czerwca 2010 roku. 
Niniejsza uchwała konsumuje wnioski Kolegium w sprawie naprawy uchwały we własnym zakresie. 
 
Przewodnicz ący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, Ŝe Komisja 
zaopiniowała projekt negatywnie. 
 
Wiceprzewodnicz ąca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 1. 
 
Uchwała  nie została podjęta. (7 przeciw, 3 wstrzymujące) 
 
 
Ad.pkt.3.ppkt 2  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w 
bud Ŝecie gminy Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 2,    
 
Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, Ŝe dkonuje się zwiększenia planu dochodów w dziale 
750, rozdziale 75023, § 0970 o kwotę 5.301,00 zł z tytułu wpływu środków na wydatki 
niewygasające na konto podstawowe. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 750, rozdziale 
75023, § 4270 o kwotę 5.301,00 zł z przeznaczeniem na modernizację serwera w Urzędzie Gminy 
w Celestynowie. Zmniejsza się wydatki bieŜące w dziale 926, rozdziale 92695, § 4210 o kwotę 
1.220,00 zł i jednocześnie zwiększa się wydatki w dziale 600, rozdziale 60016, § 4300 o kwotę 
1.220,00 z przeznaczeniem na zakup usług pozostałych (uporządkowanie ul. Bocznej w 
miejscowości Dąbrówka). Zmniejsza się wydatki bieŜące w dziale 801, rozdziale 80114, § 4300 o 
kwotę 3.100,00 zł i jednocześnie zwiększa się wydatki w dziale 750, rozdziale 75023, § 4300 o 
kwotę 3.100,00 z przeznaczeniem na zakup usług pozostałych dotyczących napisania wniosku o 
dotację unijną. Zmniejsza się wydatki w dziale 801 rozdziale 80101 § 4010 o kwotę 800,00 zł i 
jednocześnie  zwiększa się wydatki w dziale 801 rozdziale 80101 § 4170 o kwotę 800,00 zł z 
przeznaczeniem na wypłatę wynagrodzeń bezosobowych w Szkole Podstawowej w Ostrowie. 
Zmniejsza się wydatki w dziale 801 rozdziale 80101 § 4040 o kwotę 2 239,00 zł i jednocześnie  
zwiększa się wydatki w dziale 801 rozdziale 80101 § 4260 o kwotę 2 239,00 zł z przeznaczeniem 
na zakup energii w Szkole Podstawowej w Starej Wsi. Zmniejsza się wydatki w dziale 801 
rozdziale 80101 § 4040 o kwotę 5 963,00 zł i jednocześnie  zwiększa się wydatki w dziale 801 
rozdziale 80101 § 4260 o kwotę 1 963,00 zł z przeznaczeniem na zakup energii oraz w dziale 801 
rozdziale 80148 § 4210 w kwotę 4 000,00 zł z przeznaczeniem na wyposaŜenie  kuchni w Szkole 
Podstawowej w Celestynowie. Zmniejsza się wydatki w dziale 801 rozdziale 80104 dotyczącym 
Punktu Przedszkolnego w Regucie na łączną kwotę 160 900,00 zł w i jednocześnie zwiększa się 



wydatki w rozdziale 80106 „Inne formy wychowania przedszkolnego” dotyczącym Punktu 
Przedszkolnego w Regucie na łączną kwotę 160 900,00 zł. Przesunięcie podyktowane jest 
zmianami w klasyfikacji budŜetowej jakie zostały wprowadzone „Rozporządzeniem Ministra 
Finansów z dnia 2 marca 2010 roku w sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, 
przychodów i rozchodów oraz środków pochodzących ze źródeł zagranicznych” . Rozporządzenie 
weszło w Ŝycie z dniem ogłoszenia z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2010 r. Zmniejsza się 
wydatki w rozdziale 80148 § 4040 o kwotę 394,00 zł i jednocześnie  zwiększa się wydatki w 
rozdziale 80148 § 4210 o kwotę 394,00 zł z przeznaczeniem na zakup wyposaŜenia do kuchni w 
Szkole Podstawowej w Starej Wsi. Zmniejsza się wydatki w rozdziale 92695 § 4170 o kwotę 6 
590,00 zł i jednocześnie  zwiększa się wydatki w rozdziale 85415 § 3240 o kwotę 6 590,00 zł z 
przeznaczeniem na zapewnienie wkładu środków własnych w ramach realizacji wypłat stypendium 
socjalnego. Zmniejsza się wydatki w rozdziale 92195 § 4300 o kwotę 13 000,00 zł i jednocześnie  
zwiększa się wydatki w rozdziale 92695 § 4300 o kwotę 13 000,00 zł z przeznaczeniem na zakup 
usług pozostałych - wydatki na zajęcia sportowe w sołectwie Celestynów (środki sołectwa 
Celestynów). Wprowadza się zwiększenie limitu zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów 
krótkoterminowych na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budŜetu 
jednostki samorządu terytorialnego do kwoty 600.000,00. W związku z przejściowymi trudnościami 
w utrzymaniu płynności finansowej, z pokrywaniem bieŜących zobowiązań, jak równieŜ 
płatnościami za wykonane zadania inwestycyjne jak najbardziej wskazane jest zwiększenie kwoty 
krótkoterminowych kredytów, aby zabezpieczyć Gminę przed zapłatą odsetek za nieterminowe 
regulowanie zobowiązań, jak równieŜ sądowego dochodzenia swoich naleŜności przez podmioty 
wykonujące prace na rzecz Gminy. W związku z nową klasyfikacją budŜetową uległa zmiana 
nazwy rozdziału 80148 (akt. „Stołówki szkolne i przedszkolne”, w związku z tym istnieje 
konieczność zmiany załącznika „Plan dochodów własnych jednostek budŜetowych i wydatków nimi 
finansowanymi w 2010 r.”  w zakresie klasyfikacji Rozdziałów (zamiast 80104  –  80148).  
 
Przewodnicz ący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, Ŝe Komisja  
wnioskowała o dokonanie następującej zmiany w projekcie uchwały:Limit kredytu 
krótkoterminowego pozostawić w dotychczasowej kwocie czyli 200 tys zł. Komisja czeka na 
sprawozdanie z wykonania budŜetu za I półrocze. 
 
Wójt Stefan Traczyk wnioskował o niewprowadzanie tej poprawki, głosowanie przeciw tej 
poprawce, poniewaŜ moŜe być to działanie na szkodę gminy. 
 
Poprawka  zgłoszona przez Komisję Finansów i Inwestycji została przyjęta jednogłośnie. 
 
Przewodnicz ący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec  powiedział, Ŝe   
Ŝe Komisja  wnioskowała o dokonanie następującej zmiany w projekcie: kwotę 5301 zł 
przeznaczoną na modernizację serwera w Urzędzie Gminy zmniejszyć o:  1000 zł z 
przeznaczeniem na remont ulicy Radzińskiej w Celestynowie oraz o kolejne 1000 zł z 
przeznaczeniem na remont ulicy Radosnej w Dąbrówce. Zobowiązuje się Wójta do dostosowania 
załączników i uzasadnienia do przegłosowanych zmian.  
 
Zastępca Wójta Sławomir D ąbrowski powiedział, Ŝe kwota w wyskości 5000 zł na zakup serwera  
nie jest wygórowana. Niezagwarantowanie kwoty w pełnej wysokości uniemoŜliwi wykonanie tego 
zadania. 
 
Poprawka  Komisji Finansów i Inwestycji została przyjęta jednogłośnie. 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 2. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.3.ppkt 3.  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w 
bud Ŝecie gminy Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 3.   
 



Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, Ŝe Zmniejsza się wydatki w rozdziale 80120 w związku z 
nieutworzeniem klasy Liceum Ogólnokształcącego w Celestynowie na łączną kwotę 34 376,00  
zł.Przesunięcie podyktowane jest potrzebą utworzenia dodatkowej klasy ogólnej gimnazjum ze 
względu na duŜą liczbę uczniów w klasach. 
 
Przewodnicz ący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, Ŝe Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie. 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec  przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie gminy Celestynów na 2010 rok, projekt Nr 3. 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.3.ppkt 4  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 316/10 
Rady Gminy Celestynów z dnia 12 lipca 2010 roku w s prawie okre ślenia zakresu i formy 
informacji o przebiegu wykonania bud Ŝetu Gminy Celestynów za I półrocze. 
 
Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, Ŝe projekt uchwały powstał w związku z koniecznością 
uszczegółowienia uchwały 316/10 Rady gminy Celestynów z dnia 12 lipca 2010 roku. 
 
Przewodnicz ący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec  powiedział, Ŝe  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie. 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec  przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 316/10 Rady Gminy Celestynów z dnia 12 lipca 2010 roku 
w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu Gminy 
Celestynów za I półrocze. 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.3.ppkt 5  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie utworzenia oddziałów 
dwuj ęzycznych w Gimnazjum im. por. J. Czumy ,,Skrytego” wchodz ącym w skład Zespołu 
Szkół w Celestynowie ul. Św. Kazimierza 55 oraz zmiany nazwy gimnazjum. 
 
Pani Danuta Czerwi ńska powiedziała, Ŝe Ŝeby wzbogacić bazę edukacyjną gminy proponuje się 
utworzenie oddziałów dwujęzycznych. W projekcie wprowadza się następujące autopoprawki: 
w pkt 1 paragrafu 1 dwa razy powtarzało się wyraŜenie:,, oddziały dwujęzyczne”. Dopisane jest: 
paragraf 1, pkt 2. w brzmieniu jak określono w załączniku Nr 1 do niniejszej uchwały”. W 
uzasadnieniu zmienia się na: ,,klasa dwujęzyczna w kaŜdym roku nauki”. W akcie załoŜycielskim 
jest napisane kto otrzymuje:,, Dyrektor Zespołu Szkół, Rada Rodziców Zespołu Szkół”. Pani 
Danuta Czerwińska powiedziała, Ŝe w paragrafie 4 jest napisane, Ŝe uchwała wchodzi w Ŝycie po 
upływie 14 dni od daty ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym. Pani Czerwińska zapytała, czy moŜna 
dopisać, Ŝe wchodzi w Ŝycie z mocą obowiązującą od 1 września 2010 roku. 
 
Mecenas powiedział, Ŝe nic nie stoi na przeszkodzie, aby mimo zapisu: ,,wchodzi w Ŝycie po 
upływie 14 dni od daty ogłoszenia” moŜna było tą uchwałę wdraŜać. Ogłoszenie w Dzienniku 
Urzędowym jest w tym wypadku czynnością techniczną.  
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik zapytał czy w świetle tych wyjaśnień uchwałę Rady w 
sprawie umorzeń podjętą w maju  moŜna traktować jako obowiązującą i na jej podstawie 
podejmować konkretne działania. 
 
Mecenas  powiedział, Ŝe w przypadku klasy dwujęzycznej nie tworzy się jej z dnia na dzień, tylko 
wdraŜa się konkretne czynności, natomiast jeśli chodzi o umorzenia to jest kwestia podstawy 
materialno prawnej do tego aby moŜna było dokonać pewnych umorzeń.  



 
Przewodnicz ący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec  powiedział, Ŝe  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie. 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec  przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie utworzenia oddziałów dwujęzycznych w Gimnazjum im. por. J. Czumy 
,,Skrytego” wchodzącym w skład Zespołu Szkół w Celestynowie ul.Św. Kazimierza 55 oraz zmiany 
nazwy gimnazjum. 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.3.ppkt 6  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu Nr 
KL/08401/10/7.3 ,,Letnia Akademia Dziecka w Celesty nowie! Program przeciwdziałania 
wykluczeniu społecznemu dzieci z wiejskiej Gminy Ce lestynów”. 
 
Pracownica  Gminnego O środka Kultury w Celestynowie powiedziała, Ŝe uchwała jest jednym z 
warunków podpisania umowy z Mazowiecką Jednostką WdraŜania Programów Unijnych o 
dofinansowanie. 
 
Przewodnicz ący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec  powiedział, Ŝe  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie. 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec  przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu Nr KL/08401/10/7.3 ,,Letnia Akademia Dziecka w 
Celestynowie! Program przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu dzieci z wiejskiej Gminy 
Celestynów”. 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.3.ppkt 7  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu Nr 
KL/08403/10/7.3 ,,Celestynowska Akademia Ta ńca! Innowacyjny program aktywnego 
przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu dzieci i m łodzie Ŝy w Gminie Celestynów”. 
 
 
Pracownica  Gminnego O środka Kultury w Celestynowie powiedziała, Ŝe uchwała jest jednym z 
warunków podpisania umowy z Mazowiecką Jednostką WdraŜania Programów Unijnych o 
dofinansowanie. 
 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec  przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu Nr KL/08403/10/7.3 ,,Celestynowska Akademia Tańca! 
Innowacyjny program aktywnego przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu dzieci i młodzieŜy w 
Gminie Celestynów”. 
 
Przewodnicz ący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec  powiedział, Ŝe  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie. 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik ogłosił 5 minut przerwy. 
 
Ad.pkt.3.ppkt 8  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
(projekt Nr 1) 
 



Radny Piotr Rosłoniec wnioskował w imieniu Komisji Finansów i Inwestycji o zdjęcie z porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i punktów 
przedszkolnych, dla których organem prowadzącym jest gmina Celestynów. Wójt powołuje się na 
to, Ŝe uchwała wypełnia postanowienia NIK  dotyczące  funkcjonowania oświaty w gminie 
Celestynów. Natomiast uchwała rozwiązuje tylko jeden z trzech problemów. Kolejnymi są 
zatrudnienie nauczyciela bez kwalifikacji oraz braku zróŜnicowania składki za dzieci w 
przedszkolu. Komisja wnioskowała o kompleksowe rozwiązanie tych problemów.  
 
Zastępca Wójta Sławomir D ąbrowski  powiedział, Ŝe porządek obrad został ustalony na początku 
Sesji i jego zmiana teraz  w zaleŜności od potrzeb jest niedopuszczalna. 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik powiedział, Ŝe zostało ustalone z radcą prawnym, Ŝe 
porządek Rada moŜe zmienić w kaŜdej chwili.  
 
Wniosek został przyjęty. 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik  powiedział, Ŝe zmienia się podstawa prawna w projektach 
o nadaniu nazwy ulicy.  
 
Przewodnicz ący Komisji Ładu i Środowiska Tadeusz Floria ńczyk powiedział, Ŝe do Wójta i 
Rady gminy wpłynął wniosek Rady Sołeckiej Wsi Pogorzel o kompleksowe nadanie nazwy ulic we 
wsi Pogorzel. Komisja Ładu zaopiniowała pozytywnie projekty uchwał w sprawie nadania nazwy 
ulicy. 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik powiedział, Ŝe w projekcie drodze gminnej bez nazwy 
połoŜonej w Pogorzeli oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka Nr 1654 nadaje się nazwę 
ulica:,,Czeremchy”. 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec  przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (projekt Nr 1) 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.3.ppkt 9  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
(projekt Nr 2) 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik powiedział, Ŝe w 
projekcie drodze gminnej bez nazwy połoŜonej w Pogorzeli oznaczonej w ewidencji gruntów jako 
działka Nr 982 nadaje się nazwę ulica:,,Bagnista” 
 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec  przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (projekt Nr 2) 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.3.ppkt 10  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
(projekt Nr 3) 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik powiedział, Ŝe w 
projekcie drodze gminnej bez nazwy połoŜonej w Pogorzeli oznaczonej w ewidencji gruntów jako 
działka Nr 457 nadaje się nazwę ulica:,,Akacjowa” 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec  przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (projekt Nr 3) 



 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.3.ppkt 11  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
(projekt Nr 4). 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik powiedział, Ŝe w 
projekcie drodze gminnej bez nazwy połoŜonej w Pogorzeli oznaczonej w ewidencji gruntów jako 
działka Nr 470 nadaje się nazwę ulica:,,Dębowa” 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec  przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (projekt Nr 4) 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.3.ppkt 12  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
(projekt Nr 5). 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik  powiedział, Ŝe w projekcie drodze gminnej bez nazwy 
połoŜonej w Pogorzeli oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka Nr 159 i Nr 158 nadaje się 
nazwę ulica:,,Graniczna”. 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec  przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (projekt Nr 5) 
 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.3.ppkt 13  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
(projekt Nr 6). 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik powiedział, Ŝe w 
projekcie drodze gminnej bez nazwy połoŜonej w Pogorzeli oznaczonej w ewidencji gruntów jako 
działka Nr 654 nadaje się nazwę ulica:,,Kasztanowa”. 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec  przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (projekt Nr 6) 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.3.ppkt 14  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
(projekt Nr 7). 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik powiedział, Ŝe w 
projekcie drodze gminnej bez nazwy połoŜonej w Pogorzeli oznaczonej w ewidencji gruntów jako 
działka Nr 438 nadaje się nazwę ulica:,,Klonowa”. 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (projekt Nr 7) 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.3.ppkt 15  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 



(projekt Nr 8). 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik  powiedział, Ŝe w projekcie drodze gminnej bez nazwy 
połoŜonej w Pogorzeli oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka Nr 334 nadaje się nazwę 
ulica:,Leszczynowa”. 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (projekt Nr 8). 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.3.ppkt 16  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
(projekt Nr 9). 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik  powiedział, Ŝe w projekcie drodze gminnej bez nazwy 
połoŜonej w Pogorzeli oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka Nr 212 i Nr 234 nadaje się 
nazwę ulica:,,Łąkowa”. 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (projekt Nr 9). 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.3.ppkt 17  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
(projekt Nr 10). 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik  powiedział, Ŝe w projekcie drodze gminnej bez nazwy 
połoŜonej w Pogorzeli oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka Nr 649 nadaje się nazwę 
ulica:,,Maciejki”. 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (projekt Nr 10). 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.3.ppkt 18  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
(projekt Nr 11). 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik  powiedział, Ŝe w projekcie drodze gminnej bez nazwy 
połoŜonej w Pogorzeli oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka Nr 297 nadaje się nazwę 
ulica:,,Makowa”. 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (projekt Nr 11). 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad.pkt.3.ppkt 19  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
(projekt Nr 12). 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik  powiedział, Ŝe w projekcie drodze gminnej bez nazwy 
połoŜonej w Pogorzeli oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka Nr 293 nadaje się nazwę 



ulica:,,Myśliwska”. 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (projekt Nr 12). 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad.pkt.3.ppkt 20  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
(projekt Nr 13). 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik  powiedział, Ŝe w projekcie drodze gminnej bez nazwy 
połoŜonej w Pogorzeli oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka Nr 285, Nr 284, Nr 283 nadaje 
się nazwę ulica:,,Polna”. 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (projekt Nr 13). 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad.pkt.3.ppkt 21  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
(projekt Nr 14). 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik  powiedział, Ŝe w projekcie drodze gminnej bez nazwy 
połoŜonej w Pogorzeli oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka Nr 203 nadaje się nazwę 
ulica:,,Rubinowa”. 
 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (projekt Nr 14). 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad.pkt.3.ppkt 22  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
(projekt Nr 15). 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik  powiedział, Ŝe w projekcie drodze gminnej bez nazwy 
połoŜonej w Pogorzeli oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka Nr 865 nadaje się nazwę 
ulica:,,Sosnowa”. 
 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (projekt Nr 15). 
 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad.pkt.3.ppkt 23  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
(projekt Nr 16). 
 



Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik  powiedział, Ŝe w projekcie drodze gminnej bez nazwy 
połoŜonej w Pogorzeli oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka Nr 161, 179 nadaje się nazwę 
ulica:,,Urocza”. 
 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (projekt Nr 16). 
 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad.pkt.3.ppkt 24  
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podj ęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 
(projekt Nr 17). 
 
Przewodnicz ący Rady Bogdan Wójcik  powiedział, Ŝe w projekcie drodze gminnej bez nazwy 
połoŜonej w Pogorzeli oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka Nr 418 nadaje się nazwę 
ulica:,,śurawia”. 
 
 
Wiceprzewodnicz ąca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. (projekt Nr 17). 
 
 
Uchwała  została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt 4.  
Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania R adnych. 
 
Odpowied ź na interpelacje Radnej Anny Rosłaniec: 
 
1. Zastępca Wójta Sławomir Dąbrowski powiedział, Ŝe informacja na temat kanalizacji w 
Starej Wsi i Dąbrówce jest dołączona do materiałów na dzisiejszą Sesję. Urząd jest w trakcie 
ustalania decyzji w sprawie wyboru koncepcji tej kanalizacji. Zostało skierowane pismo do 
Przewodniczącego Komisji Finansów i Inwestycji w sprawie wydania opinii w tej sprawie. RównieŜ 
w tej sprawie zajął stanowisko Wójt wskazując na wybór koncepcji oraz na zakres jej realizacji. 
Sytuacja się nieco skomplikowała  z firmą wykonującą to zadanie. Firma ta, ze względu na to, Ŝe 
Rada powinna była zająć stanowisko do 7 lipca 2010 roku poprosiła o przesunięcie terminu o dwa 
miesiące. Gmina zgodziła się na przesunięcie tego terminu. Ponadto firma stoi na stanowisku, Ŝe 
zamówione było opracowanie projektu na 7,5 km a firma wyliczyła, Ŝe będzie to 15 km. Urząd stoi 
na stanowisku, Ŝe zamówienie mówiło o opracowaniu kanalizacji do wszystkich domostw na 
terenie tych miejscowości. Zostało wysłane zapytanie do Radców Prawnych na ile ta firma moŜe 
domagać się o zwiększenie tego zamówienia. Firma Ŝąda od Gminy 30 % więcej niŜ kwotę jaką 
zaoferowali w przetargu, czyli około 90 000 zł. Na dzień dzisiejszy Urząd nie dał odpowiedzi. Są 
prowadzone rozmowy z tą firmą. JeŜeli ich roszczenia będą zasadne zostanie to przedstawione 
Radzie, jeŜeli nie Urząd będzie się starał wyegzekwować w ramach umowy zawartej realizację 
całych 15 km. Dodał, Ŝe na dzień dzisiejszy nie jest w stanie odpowiedzieć czy budowa 
oczyszczalni na terenie gminy Celestynów jest konieczna. Trwają obliczenia ile tak naprawdę 
gmina zrzuca ścieków, ile będzie zrzucać docelowo i  w przyszłości.  
2. Wójt powiedział, Ŝe jeśli chodzi o ulicę Pogorzelską w piątek odbyło się zebranie wiejskiej 
między innymi w sprawie dróg. Dzisiaj Rada przesunęła trochę pieniędzy na ten cel. Głównym 
problemem jest szerokość dróg w Dąbrówce. Miejscami jest w granicach 5 m szerokości. Wójt 
powiedział, Ŝe kompleksowe zaprojektowanie dróg w Dąbrówce jest niezbędne. Projekt drogi 
kosztowałby w granicach 70 000 zł. Na tą chwilę środki na bieŜącą naprawę będą w pełni 
wykorzystane.  
Pan Paweł Tomala powiedział, Ŝe na ulicy Pogorzelskiej trzeba przede wszystkim wykonać rowy. 



Utwardzanie drogi w ty momencie jest bezsensowne. Ponadto ta ulica jest bardzo wąska. Biegnie 
tam równieŜ wodociąg. Niezbędne jest opracowanie projektu na wykonanie odwodnienia a potem 
przystąpienie do prac.  
Odpowied ź na interpelacje Radnej Teresy Strze Ŝysz: 
 
1.Pan Andrzej Ćwiek powiedział, Ŝe do środy przystanek będzie sprzątnięty. 
 
 
Odpowied ź na interpelacje Radnego Piotra Rosło ńca: 
 
1. Wójt  powiedział, Ŝe parking naprzeciwko Urzędu spełnia poŜyteczną rolę. Wystarcza miejsca 
dla osób przyjeŜdŜających na Pocztę i do Ośrodka Zdrowia. Przy parkingu jest równieŜ droga 
dojazdowa. Inwestycja jest równieŜ ujęta w sprawozdaniu z inwestycji. Nie odniósł się do 
zarzutu,Ŝe wydatkował środki niezgodnie z przeznaczeniem, choć taka wiedzę radni mieli od 
skarbnika gminy. 
2. Wójt powiedział, Ŝe ulica Poniatowskiego nie została zakończona. Projekt był wykonany na 
całość. Odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 
 
Odpowied ź na interpelacje Radnej Doroty Nowak: 
 
1.Zastępca Wójta Sławomir D ąbrowski powiedział, Ŝe Urząd dostał informację od zakładu 
energetycznego, Ŝe od środy do piątku będą wyłączenia prądu.  
2. Pan Paweł Tomala powiedział, Ŝe przetarg jest ogłoszony. Na początku września będą otwarte 
oferty. 
 
 
Odpowied ź na interpelacje Radnego Stanisława Pindary: 
 

1. Wójt powiedział, Ŝe wystosował pismo ponaglające do spółki gazowej. Nieoficjalnie Urząd 
dostał informację, Ŝe ta inwestycja będzie wprowadzona do budŜetu Spółki Gazowej. 
Oficjalnego pisma w tej sprawie nie ma. 

2. Wójt powiedział, Ŝe  odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 
3. Pan Paweł Tomala powiedział, Ŝe termin realizacji ulicy Prusa upływa 31 stycznia 2011 

roku.Umowa będzie zrealizowana. Pierwszy etap będzie zakończony do 29 października 
2010 roku. 

 
Odpowied ź na interpelacje Radnego Tadeusza Floria ńczyka: 
 

1. Pani Katarzyna Bojanowska –Niewczas powiedziała, Ŝe od dnia dzisiejszego rusza 
system segregacji workowej śmieci. Rozprowadzane są ulotki. Worki będą dostępne u 
sołtysów i na terenie Urzędu Gminy. Będzie równieŜ akcja w szkołach. 

 
Odpowied ź na interpelacje Radnego Roberta Wicika: 

1. Zastępca Wójta Sławomir D ąbrowski powiedział, Ŝe nie zna Ŝadnego pisma w tej 
sprawie. Dodał, iŜ nie jest za zwiększeniem limitu śmieci. 

2. Wójt powiedział, Ŝe odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 
 
Odpowied ź na interpelacje Radnego Witolda Kwiatkowskiego: 
 

1. Pani Danuta Czerwi ńska powiedziała, Ŝe w Szkole Podstawowej w Ostrowie był 
remontowany dach. Około 40 000 zł to kosztowało. Jest moŜliwość otrzymania 
pieniędzy z MEN. W przedszkolu w Celestynowie była zdemontowana tymczasowa 
ścianka, została odmalowana sala. Wszystko zostało wykonane ze środków 
własnych przedszkola. Boisko w Starej Wsi zostało wyrównane, została zasaiana 
trawa, koszt wyniósł 1500 zł. W szkole podstawowej w Celestynowie zostało 
pomalowane i przygotowane pomieszczenie do mycia termosów, koszt 4 000 zł. W 
przedszkolu w Starej Wsi były pomalowane wszystkie pomieszczenia. W Zespole 



Szkół konieczna jest jeszcze wymiana podłogi w jednej z sal. W Szkole w Regucie 
będzie kupiona zabawka terenowa. 

2. Pan Zast ępca Wójta powiedział, Ŝe informacja na temat inwestycji kanalizacji 
zostanie umieszczona w Celestynce. MoŜe być równieŜ wypuszczona ulotka 
informacyjna. 

 
Odpowied ź na interpelacje Radnego Bogdana Wójcika: 
 
3. Pan Paweł Tomala powiedział, Ŝe do końca września ma być wykonany odcinek drogi od 
asfaltu w kierunku cmentarza,będzie tam wykonana stabilizacja cementem i odwodnienie. Jeśli 
chodzi o spowalnicze to na ten cel było 11.500 zł. Została wykonana stała organizacja ruchu za 2 
900 zł, zostało 8 600 zł. Jest to kwota niewystarczająca a wykonanie tego zadania. Na ulicy 
Akacjowej naleŜy wykonać cztery progi zwalniające z oznakowaniem poziomym i poziomym. 
Gmina szuka wykonawcy, który zgodziłby się na wykonanie dwóch progów zwalniających wraz z 
ozankowaniem poziomym i pionowym na ulicy Akacjowej. 
 
Ad.pkt 5.  
  Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja. 
 
Ad.pkt 6.  
 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja. 
 
Ad.pkt 7.  
Sprawy róŜne. 
 
Ad.pkt 8.  
  Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Ad.pkt 9.  
 Protokół z ostatniego posiedzenia Sesji został przyjęty większością głosów, przy 1 
wstrzymującym. 
 
 
 
                                                                                      Przewodnicz ący Rady Gminy Celestynów 
 
  
 
                                                                                                        Bogdan Wójcik 
 
 
Sporządziła: 
 
Katarzyna Świderska 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
   

   

   

   

   

   
 
   

   

   

   

   

   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   
   
   
   
   
   
   
   
   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


